

# SCHOOL BUS REQUEST FORM

## 学校校车服务（每学期价目表）

We provide school bus services for students living along the way from the school to the church. Each bus trip is driven by an experienced bus supervisor. School Bus Service is able to provide the following services:

- ◆ Daily round trip to / from home.
- ◆ Daily single trip to / from home.

我们为居住在学校至教会沿途路上的学生提供校车服务。每趟巴士行程都由一位经验丰富的巴士监督员负责驾驶。学校校车提供以下服务:

- ◆ 每天往返家中的来回交通;
- ◆ 每天往返家中的单程出行。

| Distance<br>距离                       | One way<br>单程         | Two ways<br>双程        |
|--------------------------------------|-----------------------|-----------------------|
| Within 5.0 km<br>5.0公里以内             | 4,900 THB<br>4,900 泰铢 | 6,900 THB<br>6,900 泰铢 |
| Within 5.1-10.0 km<br>5.1公里至10.0公里   | 5,600 THB<br>5,600 泰铢 | 8,000 THB<br>8,000 泰铢 |
| Within 10.1-15.0 km<br>10.1公里至15.0公里 | 6,200 THB<br>6,200 泰铢 | 8,700 THB<br>8,700 泰铢 |
| Within 15.1-20.0 km<br>15.1公里至20.0公里 | 6,600 THB<br>6,600 泰铢 | 9,200 THB<br>9,200 泰铢 |
| Within 20.1-25.0 km<br>20.1公里至25.0公里 | 7,200 THB<br>7,200 泰铢 | 9,450 THB<br>9,450 泰铢 |

### Refunds:

- **100% refund (A full refund will be made,)** If a written notification of cancellation is received by the School Bus Service one month in advance before the first day of school.

- **40% Refund,** If your child takes the school bus after 20 days of the school days.

- **NO refund ,** if your child takes the school bus after one month of the school days.

\* There will be an additional service charge, in the case of notifying a change of address that is further from the original point.\*

### **退款政策:**

- 若在开学前一个月收到关于校车服务的书面取消通知，**将办理全额退款；**
- 若学生在开学后20天内乘坐校车，**可获得40%退款；**
- 若学生在开学一个月后仍需乘坐校车，**则不予退款。**
- \*若变更地址导致距离原住址更远，将额外收取服务费。**